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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzi jn 
 
Woensdag 4 maart 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 4 maart 2009 is als bijlage opgeno-
men bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
J. Slagter (PvdA) (voorzitter) 
H. Beerda (PvdA) 
H.H. van de Boer (VVD) 
D.B. Dijkstra (CDA) 
R.D. Esseveld (SP) 
E. Hemsteede (PvdA) 
mevrouw M.J. Kaal (CDA) 
K. Kuipers (GroenLinks) 
mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA) 
mevrouw J.H. Mustamu (PvdA) 
mevrouw J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) 
mevrouw G.H. Smith (GroenLinks) 
T. Stelpstra (ChristenUnie) 
mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 
A. van der Tuuk (PvdA) 
J. Vester (SP) 
B.J. Ziengs (VVD) 
 
mevrouw A.J. de Leeuw, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw A. Haarsma (PvdA) 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
R.W. Munniksma (PvdA) 
 
 
 

Afwezig: 
mevrouw W.G. Goudriaan-Visser (PvdA) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering. Uit handen van gedeputeerde Haarsma ontvangt hij het eerste 
exemplaar van het boekje “Mijn dag op de agenda”, waarin interviews zijn opgenomen met mensen 
die actief zijn op het gebied van het combineren van arbeid en zorg. 
De commissie stemt in met het verzoek van gedeputeerde Klip om het agendapunt over Museum De 
Buitenplaats als eerste te behandelen. De agenda is hiermee vastgesteld. 

 
2. Samenvatting vergadering 21 januari 2009 en de l ijst van toezeggingen 
De samenvatting wordt conform het ontwerp vastgesteld. 
Voor de wijze van afdoening en de stand van zaken van de toezeggingen wordt verwezen naar de 
bijlage. 

 
3. Ingekomen stukken 
Het CDA heeft gevraagd om agendering van het OCWZ-rapport “Ondersteuning kleine instellingen 
CWZ”. Agendering zal plaatsvinden in de vergadering van de commissie CW van 8 april 2009. 
Voor het overige wordt de lijst met ingekomen stukken conform vastgesteld. 
 
4. Rondvraag 
De VVD stelt vragen over het afwijken van de aanbestedingsregels voor de externe ondersteuning 
van het project Culturele allianties met gemeenten en over de afwijzing van de subsidieaanvraag van 
het Bloemencorso Eelde. Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
 
Gedeputeerde Munniksma zegt toe met een voorstel te komen voor subsidiëring van evenementen die 
bijdragen aan een bruisend Drenthe. 
 
5. Statenstukken/brieven 
 
5a. Brief van gedeputeerde staten van 27 november 2 008 over subsidievoorwaarden Museum 

De Buitenplaats 2009-2012  (geagendeerd op verzoek van de PvdA-fractie)  
Inhoud van de brief: GS informeren de staten over het door BMC opgestelde rapport over de ontwik-
kelingsprognose voor Museum De Buitenplaats. Het rapport dient als basis voor de te maken presta-
tieafspraken in het kader van de subsidiëring van het museum.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA, VVD, SP, CU en GL: 
Met uitzondering van de SP stemmen alle fracties in met de vierjarige subsidiëring van het museum. 
Wel moet het museum nog een flinke professionaliseringsslag maken. PvdA, CU, VVD en GL zien 
daarom de ontwikkeling van De Buitenplaats graag over twee jaar opnieuw op de agenda, om de posi-
tie van het museum dan opnieuw te bezien.  
De SP constateert sinds 2005 geen verschil in conclusies en aanbevelingen t.a.v. De Buitenplaats. De 
fractie wil eerst de plannen zien en dan eventueel geld beschikbaar stellen. De SP vindt dat er geen 
sprake is van een museum, maar van een expositieruimte: men heeft geen eigen collectie, organiseert 
verkooptentoonstellingen en participeert niet in Museumjaarkaart en CJP.  
Tijdens de beraadslaging worden nog de volgende kanttekeningen bij het stuk geplaatst: het museum 
is kennelijk nog steeds niet in staat de subsidieaanvraag SMART te maken, er is sprake van stijgende 
kosten en dalende bezoekersaantallen, samenwerking met het Drents Museum (DM) is alleen moge-
lijk na capaciteitsuitbreiding, beide musea zouden hun collectiebeleid juist niet op elkaar moeten af-
stemmen, het management moet professioneler, waarom verloopt de inzet van medewerkers van 
Alescon zo moeizaam, zijn daar geen alternatieven voor te vinden en de verhouding eigen inkomsten 
- subsidies moet in balans blijven.  
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Een aantal fracties geeft GS de volgende aanbevelingen mee: inzetten op aansluiting bij provinciale of 
regionale museale netwerken, stimuleren van samenwerking met K&C en CBK om een bredere doel-
groep te bereiken, participeren in het CJP en intensiveren van de samenwerking met het DM. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het museum moet meer professionaliteit tonen, zorgen voor een goede samenwerking met relevante 
partners, zich profileren en meer focus aanbrengen in het aanbod. Er zijn hierin al flinke stappen ge-
maakt, maar het is nog niet voldoende. GS houden de vinger aan de pols. De inzet van medewerkers 
van Alescon gaat minder snel dan gewenst, maar wel de goede kant op. Overigens is niet de provincie 
maar de gemeente hierin verantwoordelijk. De bijdrage van de gemeente Tynaarlo is verhoogd naar 
€ 211.000,-- en De Buitenplaats krijgt een duidelijke plaats in de Cultuurnota van de gemeente. De 
samenwerking met het DM is geïntensiveerd en beide musea zijn op directieniveau vertegenwoordigd 
in het Museumplatform. Op basis van het businessplan heeft het museum de subsidieaanvraag meer 
SMART gemaakt. De beoordeling daarvan door de Adviescommissie Cultuur zal binnenkort plaatsvin-
den. GS hebben er alle vertrouwen in dat De Buitenplaats zich ontwikkelt tot een financieel gezond, 
professioneel museum. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de meerderheid van de commissie instemt 
met de subsidiëring van De Buitenplaats en over twee jaar wil evalueren. 
 
5b. Brief van gedeputeerde staten van 10 december 2 008 over Olympisch Plan Drenthe 2028 – 

Integraal sportbeleid 
Inhoud van de brief: GS informeren de staten over het Olympisch plan Drenthe 2028: het beleidskader 
voor recreatieve sport, wedstrijdsport en topsport in Drenthe. 
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA, VVD, CU en GL: 
PvdA en CDA tonen zich enthousiast over de plannen van GS. De overige fracties zijn gematigd posi-
tief dan wel sceptisch over het voorstel: GL vindt dat het geld in deze tijd beter anders kan worden 
besteed, de VVD mist inzicht in de financiën en de CU vraagt zich af of Drenthe niet een te grote 
broek aantrekt. Alle fracties vinden het belangrijk dat de breedtesport wordt gestimuleerd. GL en PvdA 
vragen aandacht voor de planning van de inspraak: die moet bij voorkeur buiten de vakantieperiode 
plaatsvinden. De VVD vraagt naar de projecten die bij EuroChamp op de plank lagen en wil weten wie 
daar juridisch eigenaar van is. 
Tijdens de beraadslaging worden nog de volgende onderwerpen/vragen aan de orde gesteld: het Plat-
form Aangepast Sporten wordt beschouwd als de belangrijkste bouwsteen, het is wenselijk dat de 
mening van de bevolking wordt gepeild, in een vroegtijdig stadium moet aandacht worden besteed 
aan de infrastructuur, het bedrijfsleven moet bij de plannen worden betrokken en wat zijn de go/no go-
momenten waarop PS kunnen bijsturen? 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord: 
Gedeputeerde Haarsma vindt dat Drenthe ambitieus moet zijn en elan moet uitstralen. Er ligt een nati-
onaal olympisch plan waar GS in meegaan, waarbij ook gefocust wordt op breedtesport. Volgens het 
uitgangspunt “eerst de plannen dan het geld” valt over de financiën op dit moment nog niets te zeg-
gen. Het is de bedoeling dat het plan wordt gepresenteerd bij de start van de Vuelta. De inspraak- 
periode is daarna. Het plan zal met burgers en bedrijfsleven worden gecommuniceerd. GS komen met 
enige regelmaat met het olympisch plan bij de staten terug. In overleg met de curator zijn de projecten 
van EuroChamp aangeboden aan de provincie.  
 
Gedeputeerde Haarsma zegt toe dat de inspraakperiode niet tijdens, maar na het zomerreces zal 
ingaan. 
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Gedeputeerde Haarsma zegt toe dat, zodra de plannen nader zijn uitgewerkt, zij de staten een indica-
tie van de kosten zal verstrekken. 
 
5c. Brief van gedeputeerde staten van 22 januari 20 09 over Organisatie start La Vuelta a Es-

paña 2009 
Inhoud van de brief: GS informeren de staten over de voortgang in de organisatie van de start van La 
Vuelta a España, waaronder contractverwerving en nevenactiviteiten gericht op breedtesport (uitvoe-
ring motie topsport-breedtesport).  
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, VVD en GL: 
De fracties maken zich zorgen over het bedrag van € 670.000,-- dat door de stichting La Vuelta moet 
worden verdiend d.m.v. sponsoring: heeft de provincie dit bedrag voorgeschoten en wie draait op voor 
een eventueel tekort? GL pleit voor een onderzoek naar de economische spin-off van de Vuelta. Bij de 
PvdA leven nog veel onduidelijkheden t.a.v. de Vuelta. De fractie wil graag een moment inlassen om 
alles op een rij te zetten. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het binnenhalen van sponsoren gaat, gelet op de economische crisis, niet vanzelf, maar de gedepu-
teerde heeft er alle vertrouwen in dat het de stichting zal lukken het benodigde geld op tafel te krijgen. 
Mocht er sprake zijn van een tekort, dan draaien alle subsidiegevers daar, in verhouding, voor op. De 
provincie schiet geen geld voor. Er zal een onderzoek komen naar de economische spin-off van de 
Vuelta.  
 
Gedeputeerde Haarsma zegt op korte termijn een presentatie over de Vuelta toe, waarbij ook de voor-
zitter van de stichting, de heer Vaessen, aanwezig zal zijn. 
 
5d. Brief van gedeputeerde staten van 12 februari 2 009 over incidentele prestatiesubsidie pro-

ject Integraal Internetplatform Drenthe  
Inhoud van de brief: GS informeren de staten over het voornemen om een incidentele prestatiesubsi-
die van € 350.000,-- beschikbaar te stellen voor het project Integraal Internetplatform Drenthe. Con-
form artikel 3 lid 3, van de ASV worden de staten in de gelegenheid gesteld wensen en bedenkingen 
kenbaar te maken over dit voornemen.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA, VVD, SP, CU en GL: 
Alle fracties stemmen in met de subsidiering van het project. De VVD wil extra geld vrijmaken voor 
marketing en roept GS op vóór 18 maart met een voorstel hiervoor te komen. CDA en CU ondersteu-
nen de oproep. De PvdA wil dit voorstel liever bespreken in het kader van het plan van aanpak van de 
kredietcrisis.  
Tijdens de beraadslaging worden nog de volgende onderwerpen/vragen aan de orde gesteld: aan-
dacht voor de kwaliteit van de website, is de provincie de enige die subsidieert, hoeveel werk en toe-
risten levert de site op, op termijn de thema´s wonen en werken aan de site verbinden, hoe hard is het 
bedrag van € 350.000,--, wie is eigenaar van de site en zijn er zekerheden ingebouwd voor het geval 
er problemen ontstaan? 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Munniksma spreekt van een attractief en kwalitatief hoogstaand internetplatform, dat 
zich op meerdere terreinen richt, gekoppeld aan een sterk merk: Drenthe. De provincie is de enige 
subsidiënt, de andere organisaties steken er tijd en energie in. De afspraak is dat het project binnen 
twee jaar zelfstandig moet draaien. Een optie is om de aanbieders op de site daarvoor een bijdrage te 
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laten betalen. In geval van problemen blijft de provincie juridisch eigenaar van de site. Het voorstel om 
het marketingbudget te verhogen neemt de gedeputeerde mee terug naar GS.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de staten GS toestemming verlenen om door 
te gaan met het project. 
 
6. Mededelingen 
De commissie stemt in met het overzicht van presentaties en werkbezoeken. 
 
7. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 20 mei 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 17.30 uur. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzijn van 20 mei 2009, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 18-03-09 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Cultuur en Welzijn 
(bijgewerkt tot en met statencommissievergadering van 4 maart 2009) 

 
 
 
 
Nr. 

 
Datum 
toezegging 
 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 
 

 
Wijze van af-
doening/stand 
van zaken 
 

 

√ 

1. 21-05-2008 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de commissie te zullen in-
formeren over de resultaten op het gebied van de multi-
functionele dienstencentra. 

Z.s.m.   

2. 21-05-2008 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de commissie schriftelijk te 
zullen informeren over de doorstroming van arbeidsgehan-
dicapten naar de arbeidsmarkt.  

Z.s.m.  

3. 12-11-2008 
PS 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat zodra het projectplan 
met betrekking tot de Vuelta is ontvangen, zij voor de sta-
ten een presentatie zal houden, waarbij zij ook zal ingaan 
op de financiering. 

Zal binnenkort 
plaatsvinden. 

 

4. 04-02-2009 
PS 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat het college op korte ter-
mijn een overleg initieert met het bedrijfsleven en de be-
trokken gemeenten om ervoor te zorgen dat de Ronde van 
Drenthe dit jaar doorgaat. Daarna gaat zij met de stichting 
in gesprek over een structurele oplossing.  

  

5. 03-12-2008  
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de commissie in week 50 te 
informeren over de flexibiliseringsresultaten op sociaal 
terrein in de vorige beleidsperiode.  

Beantwoord met 
brief d.d. 17 
februari 2009.  

√ 

6. 04-03-2009 
SC CW 

De heer MUNNIKSMA zegt toe met een voorstel te komen 
voor subsidiëring van evenementen die bijdragen aan een 
bruisend Drenthe.    

  

7. 04-03-2009 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat, zodra de Olympische 
plannen nader zijn uitgewerkt, zij de staten een indicatie 
van de kosten zal verstrekken.    

  

   
Lange termijn 

 

  

1. 23-01-2008 
SC CW 

De heer BAAS zegt toe dat de functie van subsidiemake-
laar vóór het zomerreces wordt ingevuld. 

Beantwoord met 
memo d.d. 13 
februari 2009. 

√ 

2. 21-05-2008 
SC CW 

De heer MUNNIKSMA zegt toe bij de evaluatie van de 
provinciale monumentenverordening een lijst met be-
zwaarschriften te voegen.  

  

3. 03-12-2008 
SC CW 

De heer MUNNIKSMA zegt de resultaten van de gesprek-
ken in Studio 13 toe vóór de behandeling van de Voor-
jaarsnota 2009. 
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4. 03-12-2008 

SC CW 
De heer MUNNIKSMA zegt toe vóór de behandeling van 
de Voorjaarsnota 2009 met een voorstel voor een fonds 
herbestemming cultuurhistorisch waardevolle gebouwen te 
komen. 

  

5. 03-12-2008 
SC CW 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat het verzakelijkingspro-
ces inzake de subsidierelaties eind 2009 door Pricewa-
terhouseCoopers zal worden geëvalueerd. 

  

6. 03-12-2008 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de staten in april 2009 
kennis kunnen nemen van de sociale allianties per ge-
meente, inclusief afspraken over cofinanciering. 

  

7. 03-12-2008 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe in 2009 in de gaten te hou-
den of de BOKD en Zorgbelang Drenthe in de sociale alli-
anties betrokken worden. Eind 2009 krijgen provinciale 
staten inzicht in wat de organisaties hebben bereikt en 
gekregen, inclusief de gevolgen voor het flexibele traject. 

  

8. 04-03-2009 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de inspraakperiode t.a.v. 
het Olympisch Plan Drenthe na het zomerreces 2009 zal 
ingaan. 

  

   
Moties 

 

  

  Geen.   
 




